
Referat for generalforsamlingen i Gentofteklyngen 31.5.2021 

1. Valg af referent/dirigent: Rikke A Dunk hhv Thomas Aru blev enstemmigt valgt. 

2. Beretning: Klyngeformand  Thomas Aru fremlagde beretningen iht nedenstående. Der 

var ingen bemærkninger. 

3. valg af medlemmer i koordinatorudvalget; Thomas Aru og Rikke A Dunk blev 

genvalgt som hhv klyngeformand og klyngekoordinator. Christian Eisbo blev valgt / 

genindsat som klyngekoordinator 

3. Regnskab : Thomas Aru gennemgik regnskabet. Der kke udbetalt løn til 

klyngekoordinatorerne trods at der er blevet arbejdet en del. Disse lønninger vil I stedte 

blive udbetalt I 2021 og fremgå på næste års regnskab. Ingen bemærkninger. 

4. Forslag til emner for klyngemøder i 2021/2022 blev drøftet: ”Kvalitetsarbejde 

omkring ydelser” og ”Trivsel og arbejdsglæde”. Datoer blev foreslået fra koordinatorer: 

Internat 24-26.9.2021 Klyngemøder 1.11.2021, 6.12.2021, 14.1.2021. 

Der var fra klyngemedlemmerne et ønske om at internatet blev udskudt til lidt senere på 

året, for bedre at kalendersætte det i en travl hverdag. Koordinatorerne lovede at 

genoverveje. 

5. Evt: ingen indkomne emner / forslag. 

 

Beretningen: 

2020 har været et begivenhedsrigt år på mange måder og det gælder også for klyngen. 

2 af 4 møder blev aflyst pga corona. 

Der blev brugt mange ressourcer på afvikling og aflysning af klyngemøder. 

Vi fik holdt det vigtigste møde i september, som var et statusmøde for klyngen. 

Vi foretog en anonymiseret spørgeskemaundersøgelse om klyngens møder frem til 8/2020. 

Vi havde allieret os med konsulent Henrik Isaksen, som hjalp klyngen med at afvikle et statusmøde på den Røde Cottage. 

Her blev det besluttet, at vi skulle afholde et internat i 2021 som skulle have fokus på det sociale og på data fra klinikkerne. 

Fremmøde statistik i 2020 er ikke blevet foretaget pga aflysningerne. 

 

Referent Rikke A Dunk 


